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Protokoll fört vid styrelsemöte för Västerbergslagens släktforskare.      

Tisdagen den 1 oktober 2024. Lokal: Östra Storgatan 30, Ludvika 

 

Närvarande: 

Solveig Bransell                                         ordförande  

Åke Boman                                                 kassör 

BrittMarie Forsberg                                    sekreterare                                                                         

Håkan Stark                                                materialansvarig 

Doris Jansson                                             studieorganisatör 

Kristina Vinkler                                          medlemsansvarig 

Lilian Bergström                                        ledamot     

Ulla Lestander                                            ledamot 

Ingvar Bransell                                           valberedningen 

Conny Olsson                         valberedningen 

Frånvarande: 

Lena Stoor                                                   ledamot 

 

1. Procedurfrågor. 

    a) Mötets öppnande. 

Ordförande Solveig Bransell förklarar mötet öppnat.  

    b) Dagordning.  

    Den föreslagna dagordningen godkänns.  

    c) Föregående mötesprotokoll. 

Mötesprotokollet från styrelsemötet den 3 september 2024 godkänns och läggs till 

handlingarna. 

2. Beslutsfrågor. 

    a) DNA cafe 5 september. 

    Peter Niwong kommer till oss för att berätta och svara på frågor angående DNA forskning.  

    b) Halvårsmöte 24 oktober. 

    Mötet hålls i ABF:s lokal kl:18.30. Före mötet föreläser Anna-Lena Hultman om emigration. 

Styrelsen har föreslagit att medlemsavgiften skall vara oförändrad 2025, beslut tas på 

höstmötet. 

    c) Dalasamverkan/ Inför släktforskardagarna 2025. 

Styrelsen skall ta ställning till nästa möte, om vi skall delta i en gemensam Dalamonter när    

Släktforskardagarna är i Västerås nästa år.  

3.Valberedningen, inför nästa år. 

Till årsmötet kommer valberedningen att föreslå omval av styrelsemedlemmarna     

   Åke Boman, Kristina Vinkler, Ulla Lestander och Lena Stoor. 

   Val av revisorer och suppleanter tas på årsmötet.  

4. Ekonomi. 

    Föreningen har 95 000 kronor på kontot och 1000 kronor i en handkassa. 

5. Vår Facebook sida.  

Åsa Andersson skall sluta som administratör. Styrelsen har ett förslag på en person som 

eventuellt skall ta över den uppgiften och som får ta kontakt med Åsa för mer information. 

6. Rapport från Öppet hus. 

    Mårten Ebers från Dis kunde inte delta denna dag pga sjukdom, 18 besökare deltog. 

7. Släktforskningens dag 2025. 

Även nästa år så blev det fritt val av tema för föreningarna, vår förening har ett förslag på att 

ha Gammaldags mat från förr. 
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  8. Rapporter. 

      a) Tidningen. 

      Det är bara lite som skall kompletteras innan nästa nummer av tidningen är klart. 

      b) Studieverksamheten. 

De personer som gick intensivkursen är nu utplacerade i olika kamratcirklar.                    

Doris Lantz har gått en handledarutbildning i släktforskning. 

      c) Medlems och Loppisansvarig.  

      Senaste loppisförsäljningen har inbringat 700 kronor. 

      d) Materielansvarig. 

      En ny dator är inköpt till lokalen. 

      e) Hemsidan. 

      Sidan är uppdaterad och aktuell. 

      f) Övrigt. 

Jan Engström har översatt svårlästa böcker från 1600 talet i Norrbärke, vi kanske kan få ta 

del av det så att medlemmarna kan få köpa det på ett USB minne. 

Om någon besökare använder rullator så får vi cirkelledare hjälpa personen ner och upp i 

trappan eftersom det inte finns någon ramp att gå i.  

Kommunen skall göra en aktivitetskatalog som bla VBS skall vara med i. 

 

     Nästa sammanträde. 

     2024-11-05       kl. 18.00. 

   

    Avslutning. 

    Solveig förklarade mötet avslutat.                                                                                             

 

 

   ………………………………… 

    BrittMarie Forsberg 

    Sekreterare 

 

    

    Justeras: 

     ………………………………… 

    Solveig Bransell 

    Ordförande                                                                                                                                       
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